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ΘΕΜΑ:              «Στήριξη οινοπαραγωγών» 
 
ΣΧΕΤ:       Η Ερώτηση  4229/9.3.2018 
 
Απαντώντας στην παραπάνω Ερώτηση, που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Σ. ∆ανέλλης, σας 
πληροφορούµε τα εξής: 
 
Οι άδειες νέων φυτεύσεων αµπέλου µε οινοποιήσιµες ποικιλίες πραγµατοποιούνται σύµφωνα 
µε την αριθµ 609/16822/14-2-2017 απόφαση του Υπουργού και του Υφυπουργού 
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων «Θέσπιση των αναγκαίων συµπληρωµατικών µέτρων για 
την εφαρµογή των Κανονισµών (Ε.Κ) αριθ. 1308/2013, (Ε.Ε) αριθ. 2015/560 και (Ε.Ε) 
αριθ. 2015/561, σχετικά µε τη διαχείριση των αδειών για νέες αµπελοφυτεύσεις» (Β 
600/24-2-2017). 
 
Σηµειώνεται ότι, κατά τη διαµόρφωση της εν λόγω ΥΑ, η ∆ιεύθυνση Αξιοποίησης και 
Τεχνολογίας Τροφίµων – Τµήµα Αµπέλου Οίνου και Αλκοολούχων Ποτών του Υπουργείου 
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων (ΥΠΑΑΤ), µετά από διαβούλευση µε τους 
εµπλεκόµενους φορείς, µε όλες τις ∆ιευθύνσεις Αγροτικής Οικονοµίας και Κτηνιατρικής 
(∆ΑΟΚ) και µε τις Περιφέρειες της χώρας, είχε καταθέσει εισήγηση, η οποία αντανακλούσε 
στις ανάγκες και στη στρατηγική της κάθε Περιφέρειας. Η ως άνω αρµόδια ∆ιεύθυνση του 
ΥΠΑΑΤ διαµόρφωσε την εισήγησή της µε διαφοροποίηση ανά Περιφέρεια, όπου άλλοτε 
ενισχύονταν οι µικρές εκµεταλλεύσεις και άλλοτε οι µεγαλύτερες (>20 στρεµµάτων), ανάλογα 
µε την κατά τόπους προτεινόµενη στρατηγική. 

Στην τελική εκδοθείσα ΥΑ όλα όσα αναφέρθηκαν ανωτέρω αντικαταστάθηκαν στο επίπεδο 
της πολιτικής ηγεσίας, δίνοντας προτεραιότητα καθολικά σε όλη τη χώρα στις πολύ µικρές 
εκµεταλλεύσεις (5-10 στρέµµατα). 
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